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Rapport från årsstämman  
Vid årsstämman avgick Sune Nilsson ur styrelsen efter att varit 
ordförande i nästan 13 år. Sune, som bott i huset sedan det byggdes, 
har varit en förgrundsgestalt under de stora förändringar som skett i 
huset under de senaste tio åren. Under hans tid som ordförande har bl.a 
kabel-TV installerats, stamrenovering genomförts och bredband 
installerats. Tack vare Sunes stora engagemang för föreningen ekonomi 
har vi under en följd av år kunnat bibehålla avgiften och ändå ha en god 
ekonomi. Styrelsen vill tacka Sune för de gångna åren och kan se 
framtiden an med den tillförsikt som en välskött förening ger.   
 

Parkeringsbom 
Den beställda bommen 
kommer tyvärr inte före 
jul. Leverantören har 
meddelat att den finns i 
Stockholm, men 
kommer att levereras 
först efter helgerna dvs. 
v2 eller 3. 
Vi har sammanlagt 120 
p.platser. 84 fjärr-
kontroller är beställda. 
Den nya bommen 
kommer att ha elekt-
ronisk öppning och 
stängning vilket innebär 
att den alltid kommer 
att vara stängd. Vi ut 
och inpassering måste 
varje fordon öppna 
bommen. Det går alltså 
inte att åka snålskjuts 
på bilen framför 

. ------------- 
 

Julgranar 
Begagnade julgranar 
kan slängas bakom 
containrarna vid 
miljöstationen. 

Ny styrelse 
Vid stämman valdes en ny styrelse. Den nya styrelsen 
består av  tre kvinnor och fyra män. Det är nog den 
yngsta styrelsen i husets historia. Att förvalta det 
förtroende som styrelsen fått av medlemmarna känns 
både pirrigt och spännande. Direkt efter årsstämman 
fördelade styrelse de olika uppdragen inom sig. Nedan 
följer en kort presentation av medlemmarna: 
Thomas Bäcklin, port 197, ordförande. Thomas är 
medlem i styrelsen sedan 3 år. 
Peter Jansson ,port 223, vice ordförande. Medlem i 
styrelsen sedan ett år. 
Lasse Larsson, port 219, sekreterare. Lasse har varit 
med i styrelsen sedan 1989. 
Marie Saletros, port 199, studieorganisatör. Medlem i 
styrelsen sedan XXX  
Även nya suppleanter invaldes i år. Dessa är 
Karin Ohlsson port 205 
Christer Carlströn, port 213. 
Birgitta Rubenstein, port 209. 
Den nya styrelsen kommer att anslås i portarna. Där 
kan man också få besked om telefonnummer till 
styrelsen. 
 ------------------------- 

Besvärande sophantering 
En motion angående utnyttjande av sopnedkasten 
behandlades på årsstämman. Det förekommer att 
boende slänger sina sopor sent på kvällen eller under 
natten. Detta skapar oro hos de som har sina sovrum 
bredvid soprummen. Styrelsen vill med skärpa upp-
mana alla boende att undvika att …       (forts. sid 2) 
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Besvärande… (forts) 
slänga sopor under 
nattetid eller sent på 
kvällen. Alla som bor i 
huset måste hjälpas åt 
att respektera gran-
narnas behov av lugn 
och ro. 
Genom att på detta sätt 
göra alla medvetna om 
problemet hoppas vi att 
detta kommer att 
minska. 

-------------- 
 

Missfärgat vatten 
Ibland händer det att 
varmvattnet i kranen 
blir missfärgat. Det 
beror på att vår 
värmeväxlare är trasig.  
Värmeväxlaren finns i 
husets panncentral och 
skall bytas ut direkt 
efter helgerna. Det 
missfärgade vattnet är 
inte farligt, men bör 
undvika att dricka det.  

 

.

Liten checklista 
Här kommer en liten checklista som Du kan arbeta 
efter för att minska risken för skador på lägenheten. 
Kryssa av när Du kollat saken 
□ Fungerande brandvarnare, minst en på varje        

våningsplan. 
 
□ Kolla dropp från vattenledningar i köket och bad- 
 rummet samt toaletten. 
 
□ Kolla att alla elementen håller tätt, även bakom  
 soffan ! 
 
□ Glöm inte att släcka lamporna när Du går hemifrån. 
 
□ Ingen brännbar vätska får finnas i källarförrådet. 
 
Om Du nu gått igenom denna lista och ej funnit några 
brister har Du ökat chansen få bo problemfritt i Din 
lägenhet med ca. 50 %. 
 

---------------------- 
 
Detta var det sista Husbladet för i år. Som vanligt blir 
det en illumination på nyårsaftons kväll. Med detta 
önskar vi styrelsen Er alla en riktigt 
 

God Jul och ett Gott Nytt År 
 


